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Sneek, 8 juli 2020
 

Bijzonder opleidingsconcept werpt zijn vruchten af
Nieuwe lichting zorgmedewerkers ontvangt diploma

Twee jaar geleden gingen zij-instromers het avontuur aan: een opleiding tot Verzorgende IG bij 
zorgorganisatie Patyna. De eerste acht leerlingen zijn nu geslaagd. Allemaal blijven ze werkzaam als 
zorgkundige op de locaties Bonifatiushuis en Ielânen in Sneek. 

De leerlingen zijn omgeschoold middels een bijzonder concept: leerlingenteams. Twee grotendeels 
zelfsturende teams, die vanaf de eerste dag meedraaiden in de zorg en één dag in de week naar school 
gingen. “Wat het concept zo bijzonder maakt is dat de leerlingen extra werden ingeroosterd”, vertelt Joke 
Muizelaar, praktijkopleider bij Patyna. “Ze kregen daardoor veel ruimte om te leren en te ontwikkelen. 
Bovendien zorgden deze extra handen voor meer aandacht voor de bewoners. Een win-win situatie dus! 

Na het eerste jaar zijn de leerlingen van locatie gewisseld. De leerlingen hebben de ouderenzorg op
deze manier in de volle breedte leren kennen. Eén van de geslaagde leerlingen is Willemien. “Het 
werken met ouderen is mooi omdat je hun dag wat mooier kan maken. Het is echt een prachtig beroep. 
Ik ben heel blij met de kans die ik heb gekregen.” Inmiddels zijn meerdere leerlingenteams bezig. De 
verwachting is dat zij in februari 2021 hun diploma mogen ontvangen.

De geslaagden!!!!De geslaagden!!!!
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DORPSKRANT OP ‘E HICHTE IN EEN NIEUW JASJE.

Het zal jullie zijn opgevallen, onze dorpskrant is deels in kleur.

Dat willen wij vaker gaan doen. Artikelen kunnen met kleurenfoto’s worden verrijkt.

Ook advertenties in kleur kunnen we nu aanbieden.

Maar er is meer nieuw: 
De redactie wil graag gaan werken met correspondenten.

Wat zijn correspondenten? 
Personen die regelmatig iets willen melden in onze dorpskrant.

Bijvoorbeeld: 
• Nieuws van de wijkverenigingen
• Blije en minder blije gebeurtenissen in onze dorpen
• Interviews
• Wetenwaardigheden over allerlei zaken.
• Actueel nieuws over zaken in BMR

Correspondenten hoeven dus niet per sé bij redactievergaderingen te zijn maar zijn 
natuurlijk wel welkom. Correspondenten hoeven ook niet altijd iets te melden te heb-
ben.
Hou je van schrijven en lijkt het je leuk om correspondent te zijn van onze Dorpskrant 
meld je dan aan via 

op.e.hichte@ bakhuizen.nl

In BMR hebben we een aantal mogelijkheden om elkaar op de hoogte te houden. We willen dat graag zo effectief 
en compleet mogelijk maken. 

Ten eerste hebben we de dorpskrant Op’e Hichte. Deze verschijnt 6 maal per jaar. De krant is vooral voor berich-
ten van de inwoners, instellingen en verenigingen van BMR. Bedrijven (ook van buiten BMR)  kunnen advertenties 
plaatsen in zwart/wit of in kleur. Heb je wat te melden stuur dan een bericht naar de redactie. We willen ook een ru-
briek Lief en Leed, dus persoonlijke blije of minder blije berichten, bijvoorbeeld bruiloften, geboortes en dergelijke. 
Die kunnen we alleen plaatsen als je ze zelf bij ons meldt. Als je het leuk vindt om regelmatig stukjes te schrijven 
kun je ook correspondent worden, zie de oproep hierboven. Suggesties voor de krant? Laat het ons weten.

Dan hebben we een Facebookpagina. https://www.facebook.com/paginaBMR . 529 mensen volgen deze 
pagina, dus een bericht dat hier geplaatst wordt heeft een groot bereik. Facebook is vooral geschikt voor kort ac-
tueel nieuws. Ook daar kun je eigen berichten insturen. 

Tenslotte de website www.bakhuizen.nl . 
Geschikt voor belangrijk nieuws dat iedereen aangaat. Je kunt op de site ook Instellingen, Verenigingen en 
Bedrijven van de Bedrijvenvereniging vinden. Dat is natuurlijk ontzettend handig. We zien wel dat er heel wat 
verenigingen geen telefoonnummer of geen emailadres vermelden. Kijk dat voor jouw vereniging na en stuur ons 
de ontbrekende gegevens. Als jouw vereniging helemaal niet vermeld is kun je dat nu recht zetten! Bedrijven kun-
nen ook op de site adverteren middels een banner op de hoofdpagina. Geef ons in ieder geval je email-adres door.

Onder de blauwe knop rechts op de homepagina (van de website) kom je bij actueel nieuws dat op facebook is 
gezet. Dit is speciaal voor mensen die geen facebook hebben, en dat ook niet willen. Je kunt hier veilig op klikken 
zonder dat je een facebook account nodig hebt.
Email Dorpsbelang: Dorpsbelangbmr@gmail.com 
Email Op ‘e Hichte: op.e.hichte@bakhuizen.nl
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Algemeen nummer Gemeente DFM . . . . 140514
• Melden van klachten (stoeptegels, 
 openbaar groen etc.)
• Sociaal wijkteam
Gezondheidscentrum Bakhuizen  . 0514-581287
Algemeen alarm nummer (bij spoed)  . . . . . . 112
Politie (bij geen spoed)  . . . . . . . . . . . 0900-8844
Dokterswacht  . . . . . . . . . . . . . . . .0900-1127112
Dorpsbelang BMR  . . . . . . . . . . . . 06-11756058
Dorpshulp BMRH    . . . . . . . . . . . . 06-51444556
• Voor vervoer
• Voor overige hulpvragen
• Voor Duofiets of bel. . . . . . .0514-581706

Buurtzorg  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 06 53675488
Thuiszorg ZWF  . . . . . . . . . . . . . . . 0515-461871
De Gearte  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 06-13060479

Van 16 t/m 21 november 2020 vindt de landelij-
ke huis-aan-huiscollecte van het Nationaal MS 
Fonds plaats. 
We zijn hard op zoek naar collectanten in de 
gemeente  Bakhuizen, Mirns, Rijs (DE FRYSKE 
MARREN). Help jij ons in de strijd tegen multiple 
sclerose (MS)?
 
MS is de meest invaliderende ziekte onder jonge 
mensen. Het is een ziekte van het centrale zenuw-
stelsel. Doordat er iets mis is in het afweersysteem, 
wordt de laag om de zenuwen aangevallen en be-
schadigd. Hierdoor komen signalen van en naar de 
hersenen niet (goed) door, waardoor verlammings- 
en uitvalsverschijnselen optreden. In Nederland 
hebben 17.000 mensen MS en elk jaar komen hier 
zo’n 1.000 mensen bij. De eerste symptomen tre-
den meestal op tussen het 20e en 40e levensjaar.
 
Onderzoek hard nodig

Er is nog geen oplossing voor MS. Onderzoekers 
weten niet hoe MS ontstaat en hoe de ziekte te ge-
nezen is. Onderzoek is daarom hard nodig. Natio-
naal MS Fonds investeert de opbrengst uit de MS 
collecte in innovatieve onderzoeken naar MS.
 
Word collectant

Help jij mee? Het coronavirus heeft grote impact, 
ook op het Nationaal MS Fonds. Door de maatre-
gelen hebben we onze fondsenwervende evene-
menten moeten uitstellen of afgelasten. Hierdoor 
lopen wij inkomsten mis. MS staat helaas niet stil. 
Onderzoek naar MS en onze strijd tegen MS moet 
doorgaan.
 
Word collectant en haal geld op voor onderzoek 
naar MS. Collecteren is niet moeilijk en kost maar 
twee uur van je tijd. En het is nog leuk ook.
 
Meer informatie of aanmelden: 
www.nationaalmsfonds.nl/collecteren

GEZOCHT

De heer Thiemen Siemensma heeft te kennen ge-
geven dat hij per 1 januari stopt als bode voor onze 
vereniging.  

Om een uitvaart toch te laten begeleiden door een 
bekend persoon zouden wij het prachtig vinden als 
er een opvolger zou komen uit eigen dorp of naaste 
omgeving.  
De heer  Siemensma is bereidt om zijn opvolger 
(opvolgster) in te werken in de werkzaamheden wel-
ke bij een begrafenis of crematie om de hoek komen 
kijken. 
Heb je interesse om dit bodewerk voor de Bakhuis-
ter gemeenschap op je te nemen, tegen een rede-
lijke vergoeding, neem dan voor nadere informatie 
contact op met:
 Tjitte Sikkes.        Tel: 0514-581552

Het Bestuur. 
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Het programma voor gezonde leefstijl: Gecombineerde leefstijlinterventie (GLI) in Súdwest Fryslân

Bent u ouder dan 18 jaar en heeft u overgewicht (BMI tussen 25-30) en daarbij een hoge bloeddruk, hoog chole-
sterol of diabetes, of heeft u ernstig overgewicht (BMI >30)? Dan kan de huisarts of praktijkondersteuner u ver-
wijzen naar een leefstijlcoach. Leefstijl is alles wat je doet en laat om gezond te blijven. Een leefstijlcoach kan 
je helpen daarin keuzes te maken en in actie te komen. De leefstijlcoach helpt je om een doel te formuleren en 
concrete stappen op weg daarnaartoe te zetten.

U kunt kosteloos deelnemen aan de GLI, het wordt volledig vergoed vanuit de basisverzekering en heeft geen in-
vloed op uw eigen risico. Deelname is niet vrijblijvend, er wordt verwacht dat u alle sessies (± 1x per maand) aan-
wezig bent en ook zelf tussen de sessies actief aan de slag gaat met de door uzelf geformuleerde verbeterstap-
pen. De cursus duurt 2 jaar en bestaat uit een combinatie van groepsbijeenkomsten en individuele gesprekken. 
Er wordt rekening gehouden met het in acht nemen van de 1,5 meter, de hygiënemaatregelen en in overleg met de 
deelnemers wordt de zorg op afstand of face to face geleverd.  Tijdens de bijeenkomsten zal er aandacht zijn voor 
voeding, beweeggewoontes, stress, tijdmanagement, slaap en gedragsverandering. De cursus wordt gegeven in 
uw regio, waar het lukt zo dicht mogelijk bij huis. 
Meer informatie over de GLI vindt u op www.ketenzorgfriesland.nl.

Bent u enthousiast geworden en wilt u graag meedoen? Of wilt u meer informatie? 
Neem dan contact op met Ellen van der Veen via het emailadres: e.vanderveen@ketenzorgfriesland.nl of met 
uw huisartsenpraktijk. 
In Súdwest Fryslân kunt u voor informatie en verwijzing terecht bij de huisartsen en/of praktijkondersteuners van

o Kroijenga & de Jong te Workum 
o Apotheekhoudende huisartsenpraktijk Koudum/Wijckel
o Eijrond & Piersma te Warns
o Huisartsen Bakhuizen 
o Gietema & van Kapel te Heeg
o Schadenberg & Verdenius te Heeg, 
o Huisartsenpraktijk Balk en Woudsend

Ingrediënten:  
• 100 gram zwarte knoflook olijven
• 1 grote rode ui
• 2 teentjes knoflook
• 100 gram zongedroogde tomaat
• 1 blikje tomaatblokjes 400 gram
• 2 blikjes tonijn in zonnebloemolie
• 1 bakje crème fraiche
• Provençaalse kruiden
• Verse tagliatelle

Recept:
Snij de rode ui in blokjes en fruit deze aan met de uitgeperste knoflook in olijfolie.
Voeg de in stukjes gesneden olijven en zongedroogde tomaten toe aan de glazig geworden ui.
Voeg de tonijn, tomaatblokjes en crème fraiche toe en laat gedurende enkele minuten goed warm worden.
Voeg peper, zout en kruiden naar smaak toe.
Kook de tagliatelle volgens bereiding op de verpakking. Serveer de tagliatelle op het bord en besprenkel deze 
met olijfolie.

Bovenstaande ingrediënten zijn verkrijgbaar bij Spar Flapper in Bakhuizen. 
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     Agenda:

1. Opening en vaststelling agenda

2. Notulen vorige vergadering d.d. 25 maart 2019 

3. Wijziging statuten DorpsbelangBMR.
 Toelichting: de statutenwijziging heeft betrekking op de taken en werkzaamheden zoals die op dit  
 moment worden uitgevoerd.

4. Accordering (1e ronde) statuten DorpsbelangBMR 

5. Financieel verslag 2019
a. Verslag van de kascommissie 
b. Benoeming nieuwe kascommissie

6. Activiteiten 2019: zie gepubliceerd jaaroverzicht
7. Mededelingen bestuur.

8. Rondvraag
9. Sluiting

PAUZE

Presentatie

Theo Andreae (directeur Doarpswurk) geeft een presentatie over leefbaarheid.

Een levendig dorp is belangrijk voor behoud van inwoners 
en voorzieningen. Maar levendigheid heeft ook betrekking 
hoe je omgaat met veranderingen in de samenleving. Wat 
hierbij helpt is naar de oorspronkelijke ideeën te kijken. Wat 
was ook alweer de bedoeling van een gemeenschap?  De 
samenleving verandert continue, hoe kunnen wij er voor 
zorgen dat de leefbaarheid in ons dorp gewaarborgd blijft.

Het bestuur:
Wink Blomsma, voorzitter  tel 06-54986718
Ruud v.d. Berg, secretaris  tel 06-11756058
Bram Boehlé, penningmeester tel 06-53263093
Anne van der Zee (Rijs)  tel 06-40413830
Vacature (Mirns)   tel 
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Inleiding 
Het jaar 2019 is voorbij en er zijn veel activiteiten geweest. Was 2019 nu heel an-
ders dan 2018 voor BMR? Waarschijnlijk niet, maar de onderwerpen die de aandacht 
kregen waren toch weer anders. Bij een terugblik merk je toch dat elk jaar zijn eigen 
accenten heeft.

2019 was het jaar van:
De zandwinning die voorlopig niet door gaat, de vraagbundeling voor glasvezel 
in de kernen en het buitengebied, nieuwe wethouders, onderzoek of zonnepa-
nelen op het dak konden worden geplaatst van de sporthal, opening nieuwe Jeu de boulesbaan, de nieuwe 
Omgevingswet die meer vorm begint te krijgen, de gemeente hield een inwoners-raadpleging over gewens-
te fietspaden via hun website, initiatief voor zorgwoningen in Bakhuizen en een nieuwe woonvisie en uitein-
delijk in december de start van de activiteiten om De Fryske Marren en dus BMR van glasvezel te voorzien.

In 2019 ging de wethoudercarrousel gewoon verder, wij waren in het voorjaar voorgesteld aan Durk Stoker 
(FNP) maar binnen het college was ook dit jaar het thema “verandering”, dus Durk werd afgelost door Irona 
Groeneveld (Groen Links). Voorlopig is dit de status Quo, de samenleving verandert, ´het college verandert 
en BMR brengt zijn eigen veranderingen in.

Hoewel, in oktober kregen wij bezoek van een groep dorpencoördinatoren uit De Fryske Marren en hun 
collega’s uit SudWest. En toen bleek dat wij in maart 2020 ook afscheid gaan nemen van onze dorpencoör-
dinator Klaas Knobbe. Verandering is dus een vast gegeven binnen de werkzaamheden van BMR.

Navolgend een overzicht van de onderwerpen en projecten.

Better Bakhuzen
In 2019 ging het Plantsoen op de schop, de straat werd compleet nieuw ingericht en van nieuwe rioolbuizen 
voorzien. In januari/februari 2020 worden de nieuwe bomen geplaatst en is een stuk van Bakhuizen prima 
opgeknapt. Uiteraard hopen wij met de huidige wethouder de officiële opening te verrichten.

In 2019 werden de financiële voorbereidingen getroffen maar in 2020 start het haalbaarheidsonderzoek  
naar de mogelijkheden van een 2e ontsluiting (lees nieuwe toegangsweg) van industrieterrein de Burde.

Woningen met zorg
Woningen met een zorgtaak, (ook wel zorgwoningen genoemd), werd opgepakt en betekende voor een 
aantal mensen heel veel werk. De projectgroep maakte heel veel stappen en nu is een haalbaarheidsstudie 
in de maak uitgevoerd door Partoer die in februari/maart 2020 wordt afgerond. Wat betreft de locatie voor 
deze zorgwoningen is de keuze gevallen op het grondstuk van der Werf aan de Sint Odulphusstraat.. De 
uitvoering wordt voortgezet door de Stichting Foar Elkoar Mei Elkoar, die nu in oprichting is. 

Project ERG (Entree, routes, groen)
Project ERG hield zich o.a. bezig met het renoveren van het Wytlânspaed.

Project Alles under ien dak
In dit project zitten wij nog in de voorbereidingsfase. Het bij elkaar brengen van de verschillende partijen. 
Het afstemmen van de mogelijkheden. Het bespreekbaar maken van verandering. Ook in dit project wordt 
veel werk verzet en zijn wij voorlopig ook niet uit vergaderd.
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Jeu de boules
Op 29 juni werd de Jeu de Boules baan geopend door wethouder Frans Veltman. Samen met Klaas Knobbe 
en Sjouke Reekers werd een partijtje gespeeld.

Glasvezel
Binnen de Fryske Marren is DFMopGlas in samenwerking met Glasvezel buitenaf met alle 52 kernen en het 
buitengebied in gesprek geweest. Met als resultaat dat het buitengebied met 50 kernen wordt aangesloten 
op het snelle internet. De werkzaamheden starten in Terherne en eindigen in Laaxum. Dit betekent concreet 
dat BMR voorjaar 2021 aangesloten worden. 

Jaarlijkse wijkschouw
Ook dit jaar vond er weer overleg plaats met de dorpen coördinator en een ambtenaar van de gemeente 
over schade aan het straatmeubilair (lees gaten in de weg, losliggende stoeptegels of bermen die aange-
vuld moesten worden).

Duurzaamheidsinitiatieven
Ook wij zien de nodige informatie voorbij komen in het kader van Nederland gaat van het gas af. Maar op dit 
moment ontbreekt een duidelijke visie en/of aanpak van de gemeentelijke overheid dan wel de provinciale 
overheid.  We pakken dit op met het maken van een eigen omgevingsvisie. 

De omgevingswet komt er aan
Dat betekent dat een andere manier van vraag-
bundeling vanuit de gemeente naar de kernen van 
De Fryske Marren.

26 wetten worden samengevoegd tot een omge-
vingswet.
5000 wetsartikelen worden teruggebracht naar 
350 wetsartikelen.
Dorpen gaan dorpsvisies opstellen.
Dorpsvisies zijn gericht op concrete dorpse situa-
ties.
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Die worden opgesteld met veel dorpsinbreng / dorpen hebben veel omgevingskennis.
Nu gaan wij die inbreng en kennis verbinden = samen weet je veel.

Renovatieplannen van Wonen Zuidwest Friesland
Wonen Zuidwest Friesland houdt vast aan plan C om de woningen aan de Gaestwei en Hr. Jacobstraat te 
renoveren. Dit betekent dat het aantal huurwoningen met zes wordt teruggebracht. Doordat een tweetal 
koopwoningen wordt toegevoegd loopt het aantal woningen in totaal met vier terug. 

Schade aan de glasbak 
Schade aan de glasbak schijnt een terugkerend item te zijn in Bakhuizen. Dat heeft BMR dit jaar met behulp 
van Frans v.d. Werf onze dorpssmid opgelost. Hij heeft een ijzeren plaat gemaakt die precies over de fles-
senopening past van de glasbak. Een herbruikbare oplossing voor de komende jaren. Jammer was dat de 
vuilnisbak t.o. de Spar het wel moest ontgelden en is vervangen.

Tot Slot
Dat we een buitengewoon actief dorp zijn valt steeds meer op; diverse uitzendingen van Omrop Fryslan, 
zowel radio als televisie, de kranten en Doarpswurk hebben aandacht besteed aan onze activiteiten, en 
altijd positief!

Verslag Algemene Ledenvergadering Dorpsbelang BMR 25 maart 2019

1. Opening en vaststelling agenda
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. De agenda wordt onveranderd vastgesteld.

1a Ina en Wim verhuizen
Ina en Wim Gerrits gaan Bakhuizen verlaten. De voorzitter memoreert dat zowel Ina als Wim veel werk hebben 
verricht voor het dorp. Als blijk van waardering worden bloemen en een tegoedbon uitgedeeld.

2. Verslag van 26 maart 2018
Met betrekking tot de notulen van 2018 wordt opgemerkt dat bij de rondvraag (punt 7b) het woord prullenbakken 
moet zijn vuilbak.
De notulen worden goedgekeurd.

3. Samenstelling Bestuur
Het BMR-bestuur is nog steeds op zoek naar een bestuurslid die Mirns vertegenwoordigt. 

4. Financieel verslag 2018
Penningmeester Bram Boehlé geeft een toelichting op de financiële gegevens.

Tevens geeft de penningmeester een presentatie over de BMR begroting 2019.
De begroting voor 2019 bedraagt € 62.417,=
Er zijn een aantal projecten van 2018 verschoven naar 2019. Er is dit jaar geen reden om de contributie te verho-
gen.

Kascommissie
De kascommissie (bestaande uit Ynte Kuipers en Ina Gerrits) heeft de cijfers beoordeelt en gecontroleerd en geeft 
goedkeuring aan de cijfers. De vergadering dechargeert het bestuur voor het gevoerde financieel beleid.

De kascommissie voor 2020 wordt gevormd door Edward Flapper en Sjouke Reekers. 

5. Jaaroverzicht 2018
De voorzitter vermeld dat dit jaar het aantal wethouders sterk gewisseld zijn. 

De zandwinningsdiscussie heeft er toe geleid dat het FNP in Bakhuizen zetelwinst heeft gehad bij de Provinciale 
verkiezingen.
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De Jeu de boulesbaan wordt hard aan gewerkt.

De ALV van Dorpshulp wordt gehouden op 25 april.

Woningen met zorg wordt na de pauze toegelicht.

BMR-initiatief
er waren twee initiatieven. 
•  Een initiatief betrof het plaatsen van zonnepanelen op een afgekeurd voetbalveld. De voetbalvereniging was 

niet akkoord met dit plan. Dit initiatief zit voorlopig in de ijskast.
• Zonnepanelen op de Gearte. 
Er worden berekeningen gemaakt die dit jaar tot resultaat moeten leiden.

Het mobiele gemeenteloket was een succes. Wij zijn nu in afwachting van de evaluatie binnen de gemeente.

De renovatieplannen van Wonen Zuidwest Friesland leidt tot minder woningen. Er wordt gevraagd of er behoefte 
is aan huurwoningen. De voorzitter vermeld dat in algemene zin er inderdaad vraag is naar huurwoningen. De 
behoefte wordt enigszins bepaald door de staat van de woning.

Geeske Homma (CDA raadslid) geeft aan dat het CDA een motie heeft ingediend dat het in alle kernen mogelijk 
moet zijn om woningen te bouwen. De behoefte aan woningen moet dan wel gekwalificeerd zijn. M.a.w. er moeten 
zich dan mensen aanmelden die woningen willen kopen. 

6. Mededelingen bestuur 
De voorzitter geeft aan dat de BMR statuten uit 1979 zijn. De omschrijving en bewoording wordt door notaris  
Nicolai aangepast. De nieuwe statuten moeten door de ALV geaccordeerd worden. Gegeven de regelgeving be-
tekent dit dat er 2 vergaderingen moeten worden uitgeschreven. Dit wordt mogelijk in de loop van 2019 gedaan.

Er worden suggesties gedaan om een grotere belangstelling te krijgen voor de ALV.

Fryske Marren vitaal wil een presentatie geven over glasvezel. Als er nieuws is vanuit DFM op Glas komt BMR 
hier op terug.

7. Rondvraag
Wim Gerrits: BEI (Bakhuizen Energie Initiatief) heeft voorgesteld aan het FNP om de OZB niet op zonnepanelen te 
berekenen. De raad heeft dit voorstel aangenomen. Wethouder Frans Veltman geeft aan dat naar alle isolerende 
werkzaamheden/investeringen gekeken wordt.

Herman Melchers: Verbetering/vernieuwing fietspaden is afhankelijk van het nieuwe GVVP. Bepaalde zaken zijn 
mogelijk groot onderhoud. Dit kan elke burger aanmelden bij de gemeente.

8. Sluiting

Na de pauze volgt de presentatie  Zorgwoningen door Bram Boehlé.

* Het bedrijf Vermilion Energy seismisch onderzoek gaat doen in onze omgeving  in verband met mogelijke 
gaswinning?

* Dat de gemeente de vergunning daartoe niet wilde verlenen, maar door de Raad van State is opgedragen dat 
toch te doen? Zie:

 https://www.defryskemarren.nl/publicaties/nieuwsberichten_42743/item/verguning-voor-seismisch-onder-
 zoek-verleend_57532.html
* Dat Dorpsbelang BMR daartegen bezwaar heeft aangetekend?
* Dat de bouw van 4 woningen aan de Heer Jacobstraat door de woningstichting is uitgesteld tot 2021?
* Dat de renovatie van huurwoningen aan de Gaestwei misschien nog dit jaar wordt aangepakt?
* De Gemeente onderzoekt hoe een nieuwe ontsluitingsweg voor de Burde tot stand kan komen?
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Van onze correspondent: Bram.

Op 9 juli brachten Wethouder Jos Boerland en onze 
nieuwe dorpen coördinator Catharina Zeldenrust een be-
zoek aan Bakhuizen. Zij waren benieuwd naar de stand 
van zaken rond het project Zorgwoningen. Zij werden in 
de Gearte ontvangen door het bestuur van de stichting 
FEME en bijgepraat over het project. De stichting FEME 
is eind 2019 opgericht om de bouw activiteiten onder te 
brengen. Deze stichting is inmiddels eigenaar van de 
grond aan de St Odulphusstraat 42.

Na een lekker kopje koffie en uitleg bezocht de wethou-
der en dorpen coördinator samen met het FEME bestuur 
de geplande bouwlocatie. (zie foto’s). Zij zijn enthousiast 
over de plannen  en hopen dat ze haalbaar zijn. 

Op 18 augustus heeft een gesprek van het bestuur met 
de gemeente plaatsgevonden over de voortgang van dit 
project. Op 12 augustus vond op een eerste gesprek met 
de omwonenden plaats.

Bij het ter perse gaan van deze editie waren de uitkom-
sten van deze gesprekken nog niet bekend.
A.B. 

Het is een zondag in augustus. Ik bezoek de expositie 
‘ZAAD’ van Lot Brandt in Dat Bolwerck in Zutphen. Het 
adres is Zaadmarkt 112, dat vind ik al grappig. Op het 
eerste gezicht zie ik veel grappigs in de collectie zaad: 
speelse, organische, in mijn ogen soms ondeugende 
vormen, fijne kleuren, mooi materiaal, origineel en ver-
nuftig gepresenteerd.

Maar er is meer aan de hand. Lot voelde zich als kind 
al één met de natuur. Nu  ervaart zij connecties tussen 
de natuur buiten en de natuur binnen haarzelf, binnen 
vrouwen, binnen de mens. Leven, groei, voortplanting, 
geboorte, dood,  de verbanden zijn eindeloos. De vragen 
die opkomen zijn grenzeloos. Er is een zoektocht naar 
liefde en moois en ook een pijnlijk besef van verlies. Haar 
betrokkenheid met wereldwijd leed en schade aan de na-
tuur komen vol bij haar binnen.

En zij kijkt. En zij ziet hoe gul de natuur zich steeds 
weer aanbiedt. En zij geeft met haar handen in de 
klei vorm aan die kracht in al haar variëteiten. Zij 
doet dat vakkundig, kleurrijk en met humor, ook het 
pijnlijke. In die vormgeving neemt zij mij mee naar 
een wereld waar oneindig veel mogelijk is.
Ik ben blij dat ik de expositie zie, ik geniet. Ik zie 
het als een uitnodiging om zelf weer bewuster in de 
natuur te zijn, beleven, niet per se beredeneren, wel 
verwonderen en voelen.

Lot woont in Bakhuizen. Een deel van haar werk kun 
je in de Dorpsvitrine zien, op Middenpaed 4, waar zij 
ruimte geeft aan creatieve uitingen van dorpsgeno-
ten.

Correspondent Iete

v.l.n.r. Catharina Zeldenrust,
Wethouder Jos Boerland, Sietze de Boer 

en 
Kees Mous

Recensie “ZAAD”
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In memoriam

It’s our time to go now
Haul away your anchor
Haul away your anchor

It’s our sailing time’

Onze gezellige, creatieve, vriendelijke, enthousiaste, fleurige, ingeburgerde Bakhúster Brabander

Rien Jansen

waar we ontelbare redactievergaderingen mee ‘geouwehoerd’, koffie gedronken, koekjes gegeten en heel 
veel gelachen hebben,

heeft voorgoed zijn ‘eachteisters’ op zijn wangen neer gevleid.

 

Een gemis voor ons, voor de Op ‘e Hichte, voor Bakhuizen.
We zullen de mooie herinneringen aan hem koesteren.

En we wensen zijn Tjitske en de familie veel sterkte.

De ex-redactie van Op ‘e Hichte

When your sailing’s over
Haul away for Heaven
Haul away for Heaven

God be by your side

In gesprek met wethouder Groeneveld

Eind juli had de dorpskrant een gesprek met wethouder Irona Groeneveld in de Gearte in Bakhuizen.

De wethouder en uw correspondent zijn geen onbekenden van elkaar, dat maakt het gesprek dus gemakkelijker. 
Na het drinken van een kopje koffie, beginnen wij het gesprek met als doel om de wethouder beter te leren ken-
nen. Is er een reden om speciaal deze wethouder uit te nodigen voor dit gesprek? Ja, de reden is dat Irona Groe-
neveld naast haar uitgebreide takenpakket tevens locatiewethouder is voor 13 kernen binnen De Fryske Marren 
waaronder BMR. M.a.w. hebben wij specifieke vragen als inwoner of Dorpsbelang dan kunnen wij terecht bij Irona.

Irona kwam van buiten en was onbekend met de gemeente De Fryske Marren.
Op de vraag hoe de rol van wethouder binnen De Fryske Marren bevalt krijg ik een enthousiaste reactie, 
“het is een heerlijke rol”. Het is een spanningsveld om snel ingewerkt te raken in de materie en de omgeving te 
leren kennen, dit laatste doet zij door regelmatig te fietsen en te wandelen in de omgeving van het voormalige 
Gaasterland/Sleat. De gevarieerdheid van het landschap binnen de gemeente vindt zij bijzonder.

Irona geeft richting aan de keuzes die de gemeente maakt.
Ik heb mijn verantwoordelijkheden en ideeën, daarnaast zijn er de ambtenaren die specialist zijn op hun vakge-
bied. En daarnaast moet je kijken of je met de inwoners ook nog tot iets moois kunt komen. En daar heb je ook je 
eigen rol in en eigen verantwoordelijkheid. Dat is af en toe zoeken, en wegen, en inschatten.

In die gevallen waar inwoners het niet eens zijn met de gekozen richting van de gemeente en inwoners dus pro-
testbrieven schrijven, is Irona op haar best. Zij gaat met de mensen in gesprek, geeft iedereen de mogelijkheid 
om zijn/haar argumenten in te brengen. Zij betrekt ambtenaren en raadsleden in de discussie. Zij zoekt dus naar 
de dialoog. Je bent er niet meteen uit. Maar als je bereid bent naar elkaar te luisteren. Dan is er een begin. Als je 
bereid bent om elkaar te vertellen wat je doet en wat je ervaart. Dan maak je de eerste stap. Dan zijn wij aardig 
op weg”.
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Op de vraag “hoe past je rol je”
Zegt zij dus volmondig: “ik ben van de inhoud”

Irona geniet van haar rol.
Ik vind dit zo’n mooie gemeente, de diversiteit binnen de gemeente en de oppervlakte van de gemeente. En dat 
is meteen een knelpunt, een enorme oppervlakte en daardoor heel veel verschillende streken, en verschillende 
opvattingen denkt zij. 
En als je niet uitkijkt denkt Gaasterland bijvoorbeeld dat Joure heel erg ver weg is. “Zij vergeten ons”.
Aan de andere kant spelen er thema’s in Joure die Gaasterland en specifiek BMR niet raken.
Wat natuurlijk een thema binnen onze gemeente is, hoe verbind je je met elkaar.
Of mag je lekker je eigen kring zijn.
Of mag je als groep een bepaalde autonomie hebben. En is dat ook goed, en waardeer je elkaar daarin.

Op de vraag: jij hebt een bepaalde portefeuille, met allerlei onderwerpen.
Hoe kun jij nou goed je aandacht verdelen tussen de 13 kernen, en de hoofdtaak waarvoor je dagelijks staat op-
gesteld.

“Dat is inderdaad soms wel eens een spanningsveld”.
“In mijn vrije tijd probeer ik hier thuis te raken, en de regio goed te leren kennen. Als oud inwoner van Tietjerkstera-
deel kwam ik hier niet zo vaak. De inhoudelijke portefeuilles slurpen mij wel eens op, dat klopt. Er is altijd wel wat 
te doen”.

Wethouders proberen elkaar wel te betrekken bij problemen of vraagstukken in de kernen.

Wat waren je doelstellingen toen je begon en wat is daar van uitgekomen.
Ik ben op een bijzondere manier begonnen. Ik ben pas ingevlogen toen de coalitie onderhandelingen waren afge-
rond en de portefeuilles verdeeld waren. Dus ik heb geen invloed 
gehad op mijn eigen portefeuille. 
De vraag kwam zoiets als: “Nou Irona dit is het, wil je instappen”.
Toen ik de functie aanvaardde was mijn hoofddoel om zo snel 
mogelijk binnen de gemeente thuis te worden. Gevoel krijgen en 
op het gebied van afval een duwtje geven op het gebied van af-
valscheiding en kijken hoe wij met afvalverwerkingsbedrijf Omrin 
de slag kunnen maken naar afval is grondstof.

En op dat onderwerp zijn wel een aantal stappen gemaakt o.a. 
door op basisscholen een project te doen.

 
Wat natuurlijk hartstikke leuk is. Wij hebben ons aangesloten bij 
Friesland 100% zwerfafval vrij.
Het tarief voor het inleveren van huishoudelijk afval wat naar de 
werf wordt gebracht is op €0,00 gezet. 
Om de drempel te verlagen.
Het voordeel van deze aanpak is dat wat op de Werf gebracht 
wordt meteen gesorteerd wordt, en dat kan je als grondstof weer 
verkopen. De gedachte er achter was, je vind nu nog halve stoe-
len in de rest container. Van allerlei dingen die er niet in horen. 
Hier is dus een duidelijke stap ingezet.

Dat is tastbaar, “ik hou heel erg van tastbaar”, aldus Irona Groeneveld.

FUMO
Irona is tevens lid van de Friese uitvoeringsdienst voor milieu (FUMO)
Deze uitvoeringsdienst spoort onder andere milieudelicten op.
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Verkeer, daar speelt heel erg de fietsknelpuntennota. Die is bijna klaar. En de fietsvisie gecombineerd met de 
inzet van de provincie, daar wil Irona wat mee doen. Als er vragen zijn m.b.t. dit onderwerp wil de wethouder graag 
in overleg met het dorp om ideeën af te stemmen. 

Lemmer is een aandachtspunt binnen de coalitie m.b.t. verkeer, parkeren en alle projecten die tegelijk op stapel 
staan. De komende 2 jaar gaan daar 5 a 6 projecten tegelijk plaatsvinden. Bijvoorbeeld de herstructurering van 
wegen en de nieuwe Albert Heijn die gebouwd gaat worden.

Lokale democratie
Er zijn een aantal trajecten binnen de gemeente om het begrip “Lokale democratie” handen en voeten te geven. 
Kern van deze aanpak is om de burger binnen zijn woonomgeving te betrekken bij veranderingen en vernieuwing. 
Dit vereist een andere aanpak vanuit de gemeente maar ook van de burger. Dat is nog niet zo makkelijk.

Dit is voor Irona ook een belangrijk punt, gaan wij met elkaar kijken, en ook met de Raad in gesprek over hoe 
besturen wij deze gemeente en hoe betrekken wij de inwoners bij de lokale democratie.

Wij hadden een uur uitgetrokken voor dit gesprek, de tijd vloog voorbij. Gelukkig was er nog tijd om bij het ver-
nieuwde Plantsoen een foto te maken.

Correspondent Ruud

Huisartsen Nieuwsbrief

Een rubriek geschreven door de Huisartsen Bakhuizen om nieuwe of belangrijke medische onderwerpen te be-
lichten.

Er zijn veel medische onderwerpen die besproken worden in diverse kranten, tijdschriften, radio en op TV. 
Soms is het lastig te weten wat het betekent voor u of uw familie. Er zijn ook veel (alternatieve) zorgaanbieders die 
u graag willen helpen, meestal tegen betaling. Wat kunt u vertrouwen en wat niet? Daarin willen we u een handje 
helpen. In deze rubriek willen we u bijpraten over nieuwe of belangrijke medische onderwerpen. 
Heeft u een vraag of onderwerp waar u graag wat meer van wilt weten? 
Schrijft het dan op en breng of stuur het naar ons praktijk (info@huisartsbakhuizen.nl).  Uw vraag of onder-
werp kan dan hier worden besproken.

Het onderwerp van deze nieuwsbrief is de pandemie veroorzaakt door de COVID-19 virus. 
Dit heeft geleid tot grote bezorgdheid onder de bevolking in Nederland en in de rest van de wereld. 
We hebben kennis gemaakt met hoe een pandemie ons leven op de kop zet, met het R0 getal (maat voor virus 
verspreiding) en met de beperkingen van ons gezondheidszorg systeem, vooral het aantal beschikbare bedden 
op de Intensive Care Units, ook bekend als de ICU. 
Er zijn maatregelen genomen om de verspreiding van COVID-19 te beperken: het aflasten van grote en kleine 
evenementen, het sluiten van de scholen, hoger onderwijs- en zorginstellingen, het beperken van het reizen 
en het sluiten van de grenzen, steeds mensen op 1,5 meter afstand houden, het telkens de handen wassen 
en handen niet schudden, thuisblijven bij verkoudheidsklachten of koorts/ benauwdheid en dan een keel/neus 
uitstrijkje laten maken op de COVID-19 virus. 
Al deze maatregelen in maart en april hebben geleid tot het verminderen van nieuwe besmettingen in mei en 
juni door heel Europa. Daardoor konden enkele maatregelen verruimd worden aan het begin van juli. 
Gelukkig maar, want met de zomervakantie in aantocht was die verruiming erg welkom, voor zowel gezinnen als 
voor jongeren en ouderen. In de zomermaanden is ook hard doorgewerkt aan het ontwikkelen van een veilig en 
werkzaam vaccin tegen COVID-19. Optimisten hopen dat dit er misschien de komende winter al beschikbaar is!

Nu onder de bevolkingsgroep tussen de 20 tot 40 jaar er enkele plaatselijke oplevingen van COVID-19 besmet-
tingen zijn, neemt de bezorgdheid weer toe. 
Het virus slaat toe als het even de kans krijgt, doordat men zich nu onvoldoende aan de eerder afgesproken 
maatregelen houdt. 
Vooral het afstand houden en het niet opgaan in grote groepen is moeilijk. 
En ook mensen met luchtwegklachten letten niet genoeg op bij de omgang met hun familie en naaste vrienden. 
Ook leeft de discussie over het nut van het dragen van een mondkapje als nieuwe maatregel. Niet alle experts in 
Nederland zijn het over eens of het hier breed moet worden ingevoerd. Het definitieve bewijs dat het besmettingen 
voorkomt is lastig te leveren. 
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Brandweer in actie!!

Maar de meeste deskundigen vinden dat een mondkapje wel bijdraagt aan het voorkomen van het verspreiden 
van virussen. 
Dit omdat in de landen met een mondkapje-draagplicht zoals China, Tsjechië en Duitsland de verspreiding van 
COVID-19 blijvend laag is. Ook is het dragen van een mondkapje op straat een maatregel die weinig geld en 
moeite kost en verlaagt zo de kans van een algeheel omgangsverbod (lock-down). 
Alle maatregelen tot nu afgekondigd zijn eerst met veel onzekerheid genomen en lieten pas daarna hun nut zien. 
Meer actuele en betrouwbare informatie over COVID-19 kunt u lezen op:
 https://www.thuisarts.nl/corona en https://www.rivm.nl/coronavirus-covid-19/actueel. 

Ondanks alle slechte berichten uit binnen en buitenland zitten wij in Zuidwest Friesland nog steeds goed! Er is hier 
geen uitbraak van COVID-19 geweest ondanks de grote toestroom van toeristen de afgelopen tijd. We hopen dat 
het ook zo blijft maar zekerheid is er niet omdat virussen niet letten op grenzen of afkomst. 
Daarom, blijf op uw hoede en zorg voor de beste bescherming voor uzelf, uw familie en uw vrienden.

Wij wensen u een virusvrij najaar toe en vergeet vooral niet het “gewone” griepvaccin te halen begin november!

Woensdag 12 augustus leekt het de brandweer van Bakhuizen een goed idee om de jeugd van Bakhuizen e.o. 
even te helpen met wat verkoeling.
Met de aanhoudende hitte van de afgelopen tijd had de jeugd hier gezien de opkomst ook wel zin, dat sommige 
ouders en pake’s en beppe’s hier ook een nat pak aan overhielden mocht de pret niet drukken.
Kortom een geslaagde avond en zeker voor herhaling vatbaar .
Groeten ,
Brandweer Bakhuizen
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De Brink 4, Oudemirdum

Op 17 april 1945 werd Gaasterland bevrijd van de 
Duitse overheersing. Om hierbij stil te staan heeft 
de stichting Histoarysk Wurkferbân Gaasterlân een 
tentoonstelling ingericht in Bezoekerscentrum Mar 
& Klif aan De Brink in Oudemirdum. Veel facetten 
komen aan de orde. Zo staat er naast een Engelse 
piloot ook een verzetsstrijder opgesteld en zelfs een 
Duitse soldaat in uniform. De bijbehorende verhalen 
worden verteld op panelen en de unieke voorwer-
pen uit de verzameling van Gerard Woltjer maken 
het geheel levensecht en invoelbaar.
De tentoonstelling is tot en met oktober te bezich-
tigen. U kunt reserveren via www.marenklif.nl  
De reserveringskosten bedragen 1 euro ongeacht 
het aantal tickets te voldoen aan de kassa
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Koninklijke onderscheiding voor onze dorpsgenoot Johannes Agricola

Zaterdag 13 juni kreeg Johannes Agricola van locoburge-
meester Frans Veltman een Koninklijke onderscheiding. 
Tijdens zijn vrijwilligerswerk op het altijd keurig verzorgde 
kerkhof van Bakhuizen werd hij verrast.

Zoals velen van jullie weten is Johannes dagelijks op het 
kerkhof te vinden. Er is altijd wel iets te doen: snoeien, 
maaien, vegen. 
Voor de bezoekers is er altijd tijd voor een praatje en 
gasten die op zoek zijn naar het graf van een familielid of 
bekende worden door Johannes altijd naar de juiste plek 
gewezen. 
Ook in en rond de Sint Odulphuskerk verricht Johannes 
de nodige werkzaamheden. 
Om onze waardering voor al dat werk dat is gedaan te 
laten zien, is Johannes voorgedragen voor een lintje en 
heeft de Koning besloten om Johannes te benoemen tot 
Lid in de Orde van Oranje-Nassau. 
Vanwege de coronamaatregelen kreeg hij de versierse-
len in het bijzijn van een kleine groep betrokkenen en 
familieleden opgespeld.
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Algemene Ledenvergadering Dorpshulp BMRH

 Dorpshulp BMRH
postadres: Langebaan 13, 8574 RC Bakhuizen

telefoon 06 51444556
e-mail dorpshulpbmrh@gmail.com

online http://dorpshulpbmrh.blogspot.nl

UITNODIGING

Datum: woensdag 7 oktober 2020

Tijd: 19.30 uur

Locatie:  MFC De Gearte, Sint Odulphusstraat 69, Bakhuizen

Het bestuur van Zorgcoöperatie Dorpshulp Bakhuizen Mirns Rijs en Hemelum nodigt de leden uit tot het bijwonen 
van de 3e Algemene Ledenvergadering op de hierboven genoemde datum en tijd.
Uw aanwezigheid wordt zeer gewaardeerd. Introducees zijn welkom.
Bent u vervoersafhankelijk en is het niet mogelijk met iemand uit uw directe omgeving mee te rijden, dan kunt u 
contact met ons opnemen via bovenstaande contactgegevens.

Agenda:

1. OPENING, MEDEDELINGEN EN VASTSTELLEN VAN DE AGENDA

2. VERSLAG VAN DE ALV 2019

3. JAAROVERZICHT ACTIVITEITEN DORPSHULP BMRH

4. LOPENDE ACTIVITEITEN

 • Stand van zaken zorgwoningen

5. FINANCIEEL VERSLAG 2019 EN OORDEEL KASCOMMISSIE

6. BEGROTING 2020  EN LEDENBIJDRAGE 2020 en 2021

7. SAMENSTELLING BESTUUR, SUPPORT TEAM EN COORDINATOREN

8. RONDVRAAG EN SLUITING.

Korte pauze

EVALUATIE DORPSHULP: IN GESPREK MET DE LEDEN 

Er hard gewerkt wordt aan de realisatie van het glasvezelnetwerk in De Fryske Marren.
Begin 2020 is gestart in Ter Herne. Bakhuizen, Mirns en Rijs zitten precies aan de andere kant van De Fryske 
Marren. Het duurt nog even voor dat zij bij ons zijn.
Een datum is duidelijk: in de zomer van 2021 zijn alle aangemelde bewoners in de kernen en het buitengebied van 
De Fryske Marren naar verwachting aangesloten op het nieuwe glasvezelnetwerk.
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E-mail: dorpshulpbmrh@gmail.com

Ja, ik word lid van de coöperatieve vereniging Dorpshulp
Hierdoor draag ik bij aan het welzijn van onze woonomgeving en kan ik faciliteiten, diensten en informatie 
vragen en aanbieden zodat wij samen zo lang mogelijk in eigen omgeving kunnen blijven wonen.
Het lidmaatschap is persoonlijk
De contributie bedraagt voor het jaar 2020: € 5,-

NAAM :  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

ADRES :  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

POSTCODE EN WOONPLAATS :  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

REKENINGNUMMER (IBAN) :  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Incassant ID :  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

E-MAIL ADRES :  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

(MOB) TELEFOONNUMMER :  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

PLAATS EN DATUM :  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

HANDTEKENING :  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
 
Het adres van Dorpshulp is p/a Sietze de Boer, De Mesk 8, 8574 TZ Bakhuizen. Getekend Inleveren kan ook 
per mail.

 

Door ondertekening van dit formulier geeft u toestemming aan de zorgcoöperatie Dorpshulp U.A. om door-
lopende incasso’s naar uw bank te sturen om de jaarlijks verschuldigde contributie af te schrijven van uw 
bankrekening. Als u het niet eens bent met deze afschrijving, kunt u deze laten terugboeken. Neem hiervoor 
binnen 8 weken na afschrijving contact op met de bank. Vraag uw bank om de voorwaarden.    
 
Kenmerk Machtiging :…………………………………………………………………….   

Incassant ID: NL59ZZZ699749500000

Plaats: ………………………………………………. Datum: ……………………………

Handtekening Lid:      …………………………………………………………..



2120 Op ‘e Hichte Augustus 2020

Soe it mooglik wêze om yn in it sintrum fan Bakhuzen in moai, klimaatneutraal gebouw sá te bouwen en yn te 
rjochtsjen dat sawol de basisskoalle as it doarpshûs dêr graach tegearre yn wolle?
Dêrnei rint op dit momint een haalbaarheidsonderzoek.

Al meer dan twee jaar is De Better Bakhuzen werkgroep ‘Ûnder 1 Dak’ bezig met het onderzoeken van de moge-
lijkheden om de basisschool en het dorpshuis samen op één locatie te huisvesten. Ze denken dat er bijvoorbeeld 
meer betrokkenheid zal zijn tussen de school(kinderen) en de rest van het dorp als die elkaar daar automatisch 
tegenkomen.  Zo vergroot het de leefbaarheid en levendigheid van het dorp.
Ze zien ook een groot voordeel voor het klimaat. Eén nieuw gebouw, door twee partijen gebruikt, in plaats van 
twee nieuwe gebouwen los van elkaar die beiden de helft van de tijd leeg staan;  een basisschool wordt immers 
overdag gebruikt en de dorpshuis-activiteiten zijn vooral ’s avonds. Een hele mooie kans op  1 + 1 = 3! 
Het is echter niet zo simpel. De betrokken partijen: basisschool De Toekomst, de Bisschop Möller Stichting,  
MFC De Gearte en gemeente De Fryske Marren kijken er allen op hun eigen manier naar. Er spelen veel belangen 
in dit proces en het gaat om een hoop gemeenschapsgeld.

Begin dit jaar heeft De Toekomst bij de gemeente geld aangevraagd voor nieuwbouw of ingrijpende verbouw 
van het schoolgebouw. Daarover wordt eind september a.s. door de gemeenteraad besloten. Hiervoor heeft  
De Toekomst een nieuwe missie en visie voor hun rol in het onderwijs opgesteld.  Daarin staat dat het tijd is voor 
een Integraal Kind Centrum (IKC) voor kinderen van 0 tot 14 jaar.  Vervolgens  is gekeken wat voor eisen dat stelt 
aan een gebouw. De voorkeur is uitgesproken voor renovatie van het huidige schoolgebouw. Wel begrijpelijk, want 
dat gebouw is 40 jaar geleden gebouwd voor veel meer leerlingen. Zo zit De Toekomst nu ruim in haar jas. 
De mogelijkheid van een gezamenlijk gebouw bleek echter daardoor minder grondig onderzocht.

Afgelopen winterseizoen heeft de werkgroep Ûnder 1 Dak, en met name De Gearte, ook onderzoek gedaan. Hun 
conclusie: Een nieuw, optimaal ingedeeld IKC met daarnaast gebruik van dorpshuis-ruimtes, van onder hetzelfde 
dak, levert ook veel extra vierkante meters voor de basisschool. Daarnaast merkten ze dat alle voor dit onderzoek 
ondervraagde verenigingen, de Bakhuisters dus, het nut inzagen van een met school gedeeld gebouw èn het 
bleek dat het terrein van De Gearte groot genoeg is voor een dergelijk plan. 
Deze uitkomsten sterkten de werkgroep in hun overtuiging dat hun plan een eerlijke kans moest krijgen.  Dus vond 
de werkgroep het hoog tijd om in gesprek te gaan met de gemeente. Zo geschiedde… vlak voor de zomervakantie 
werden nog twee overleggen gepland. 

Corona blijft voorlopig ons leven beheersen. Vervelend, maar als je hulp no-
dig hebt weet je waar je terecht kunt: Dorpshulp! Dat kan ook als je nog geen 
lid bent.
Helaas staan veel van onze activiteiten op een laag pitje. Toch hebben we 
hoop dat de Duofiets en gezellige middagen binnenkort weer gestart kunnen 
worden. Zodra er weer activiteiten gestart worden krijgen de leden bericht.
De Hulplijn Vervoer is weer gestart! Er kan weer gereden worden. 
De beperking is dat er een mondkapje gedragen moet worden en dat je geen 

verkoudheidsverschijnselen vertoont. 
Sieger Schotanus is de coördinator, bel 06 183 000 00. 
Je kunt je ook opgeven als lid. 
Het aanmeldingsformulier kun je elders in deze krant vinden om uit te knippen. 
Een oproep aan alle leden van Dorpshulpbmrh: Zijn je buren en je vrienden ook lid? Zo nee, wil je ze dan uitleggen 
hoe Dorpshulp werkt en vragen lid te worden? Als elk lid een paar nieuwe leden aanbrengt worden we een nog 
fantastischer organisatie. En geen misverstand: lid worden van Dorpshulp is voor alle leeftijjden!
Inmiddels heeft Bertus Mous als coördinator van de Duofiets hulp gekregen; Sietze de Boer gaat hem helpen.
Dan ons team: we zitten nog zeer dringend verlegen om een tweede secretaris. Wil je helpen met bijvoorbeeld 
nieuwsbrieven versturen en vergaderingen notuleren? Meld je dan aan bij Dorpshulp.
Wandelen met Dorpshulp
Wilt je ook meedoen met wandelen op dinsdag ochtend? We wandelen vanaf 10 uur, verzamelen bij de Gearte. 
Kom maar gewoon, dan kun je het een keer meemaken. We wandelen door het dorp, en ongeveer drie kwartier. 
Algemene Leden Vergadering (ALV)
De vergadering is op 7 oktober, inloop vanaf 19.00 uur in De Gearte. De agenda staat elders in dit blad. Het ver-
slag van vorig jaar wordt aan de leden toegestuurd. Niet-leden die geinteresseerd zijn kunnen het verslag vinden 
op www.bakhuizen.nl onder “Dorpshulp”. 
Heb je een vraag of misschien een idee: behalve bellen naar 06 514 445 56, 
kun je ook emailen naar dorpshulpbmrh@gmail.com

0651444556
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Tijdens deze overleggen kon de werkgroep Ûnder 1 Dak de wethouders Luciënne Boelsma en Irona Groeneveld 
overtuigen van het belang om ook hun plan professioneel te laten onderzoeken;  een besluit over een nieuw 
schoolgebouw zal bepalend zijn voor de komende 40 jaar, dus dan moet er geen half werk geleverd worden.
Op dit moment wordt er daarom door het bureau BCN, betaald door de gemeente, een haalbaarheidsonderzoek 
uitgevoerd. Het moet helaas wel wat haastig gebeuren, want de school wil toch dat er dit jaar –september dus- 
over hun (ver)bouwkrediet besloten wordt. 
De komende weken zal ook de werkgroep Ûnder 1 Dak met BCN in gesprek gaan.

We zijn heel erg benieuwd; wordt vervolgd!

Kom eens langs!
Zo’n vijf jaar geleden hebben wij, een groep enthousiaste amateurfotografen, de Gaasterlandse Fotoclub opge-
richt. Het onderkomen van onze club is de kleine zaal van De Gearte in Bakhuizen. Hier hangen ook onze foto’s. 
Loop eens binnen bij De Gearte en bekijk ze eens! Of neem contact met ons op als je je wilt aansluiten bij onze 
fotoclub.

De Gaasterlandse Fotoclub
Plezier in fotografie en steeds mooiere foto’s maken, dat staat bij ons voorop. We zijn amateurfotografen die meer 
willen halen uit hun hobby dan het maken van vakantie- en familiekiekjes. Onze club staat open voor beginnende 
tot gevorderde amateurs en alles wat daartussen ligt. 
Iedere eerste donderdagavond van de maand hebben we een clubbijeenkomst in De Gearte waar we foto’s van 
elkaar bespreken. De thema’s van deze foto opdrachten leggen we ieder jaar met elkaar vast. 
Daarnaast hebben we verschillende workshops. Het afgelopen jaar bijvoorbeeld over ‘pannen’, het vastleggen 
van een bewegend object waarbij de camera meebeweegt. Maar ook een basisworkshop als ‘leer je camera ken-
nen’ komt regelmatig terug.  Een paar keer per jaar hebben we een foto-excursie waarin we er gezamenlijk op uit 
trekken. 

Laagdrempelig en informeel
Vanzelfsprekend is er tijdens de ontmoetingen ook altijd ruimte voor gezelligheid in een losse sfeer met de me-
de-hobbyisten. Bij ons staat leren van elkaar en doen voorop. Geen hoge contributiebedragen en geen strak 
bestuur. We doen het met zijn allen en ieder lid kan een actieve rol spelen. Daarom willen we de club niet al te 
groot maken en hebben we een ledenstop bij 25 leden. Zo houden we een laagdrempelige club van actieve leden.
En als je denkt dat je alleen maar lid kan worden van een fotoclub als je dure apparatuur hebt, dan heb je het mis. 
Bij de Gaasterlandse fotoclub is iedereen met een fotocamera welkom. Want voor wie het nog niet weet….. het 
maken van een prachtige foto ligt hoofdzakelijk bij de kennis, inzicht en compositie. Slechts voor een klein deel bij 
de gebruikte apparatuur.

Mocht je bij het lezen van dit stukje interesse hebben gekregen om ook eens de sfeer van onze fotoclub te proeven 
en eventueel aan te sluiten, neem dan contact op. We hebben plaats voor enkele leden.

Contactpersoon: 
Ria Brouwer
Mail: ria2brouwer@gmail.com
Tel:  06-13281992
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In de Op ‘e Hichte van april  hebben we de oprichting van Stichting FEME gemeld. Deze stichting heeft alle werk-
zaamheden van de werkgroep “Zorgwoningen Initiatief Bakhuizen” overgenomen.
Inmiddels zijn weer wat vorderingen te melden.

Perceel aangekocht
Het Perceel aan de St. Odulphusstraat 42 is aangekocht. De loods is vóór de overdracht gesloopt door de gebroe-
ders Van der Werf. De sloop van de boerderij is nu gaande. Maar daarmee staan we pas aan het begin van een 
lastig en tijdrovend traject. 

Haalbaarheidsstudie afgerond
De fase waarin we tot nu toe zaten werd overheerst door de haalbaarheidsstudie, die is uitgevoerd door Partoer. 
Het definitieve rapport hebben we 9 juli gekregen. Daarin is gekeken naar de haalbaarheid wat betreft behoefte 
van mensen en wat betreft de markt; anderzijds zijn berekeningen gemaakt om te zien hoe dat financieel zou 
kunnen. Dat noemen we een businesscase. De businesscase laat zien, dat het project financieel haalbaar is. Vol-
gens Partoer, citaat: “In combinatie met zorg kan een gezond exploitatiemodel ontstaan”. Wij zijn er van overtuigd 
dat we een succesvol project kunnen uitvoeren, maar voordat er gebouwd gaat worden, moet er nog heel wat 
gebeuren. 

Volgende fase: plannen uitwerken
Het betekent wel dat we nu naar een volgende fase gaan: plannen maken! Zo’n bedrijfsplan moet alles bevatten 
wat voor realisatie van Zorgwoningen nodig is. Dat plan moet ook dienen om straks het nodige geld bijeen te krij-
gen. Maar voordat we dat kunnen doen moeten we wat anders doen: heel veel praten met belanghebbenden en 
met instanties. Als je dit leest, heeft allereerst een gesprek met de direct omwonenden plaatsgevonden. Daarna 
hebben we met de Gemeente DFM overlegd. Dat is overigens niet de eerste keer en zeker niet de laatste keer!
Wij houden jullie stap voor stap goed op de hoogte. Mocht je in de krant iets lezen, of in de wandelgangen iets 
horen, waaraan je twijfelt , stel dan een vraag aan mensen die bij het project zijn betrokken. 

Vragen?
Heb je een vraag? 
Stel die dan aan Bram Boehlé of Wink Blomsma, of stuur een email aan stichtingfeme@gmail.com

Stichting FEME

Beste Lezers,

De zomervakantie is al bijna ten einde en we zitten misschien allemaal nog een beetje na te hijgen van al die 
warmte. Wat mogen we van geluk spreken dat we in deze omgeving wonen! Ook wat betreft de Corona. Ik hoop 
dat iedereen dit virus nog lang buiten de deur kan houden.

Ook de deur van de modevakschool in Bakhuizen is om die reden gesloten geweest. Dat willen we natuurlijk niet 
blijven doen. Op 24 augustus gaan die weer open. We laten dan eerst de leerlingen van het vorig schooljaar de 
opleiding afmaken en beginnen dan in de eerste week van oktober weer met de nieuwe opleidingen en cursussen.

Normaal gesproken beginnen we het schooljaar met een open dag, echter door de Corona, de verwachte opkomst 
en het feit dat we maar 1 in- en uitgang hebben, heeft ons doen besluiten dat dit jaar over te slaan.

Vanzelfsprekend zijn nieuwe cursisten welkom!

Heb je belangstelling of wil je informatie over wat wij allemaal bieden, maak dan gerust een afspraak. Dat kan via 
ons mailadres: modevakschoolbakhuizen@gmail.com, wij nemen dan zo snel mogelijk contact met je op.
Vriendelijke groet, blijf gezond, namens het team van de Modevakschool,
Janneke Dierdorp
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Trefpunt is een ontmoeting- en informatiecentrum in de parochiezaal achter de kerk.
Het is iedere woensdagochtend open van 10.00u. tot 11.30u. 
U vindt hier een “luisterend oor” en gezellig samen koffiedrinken met een praatje.
Er zijn folders aanwezig over zorg en welzijn. De vrijwilligers geven u 
graag advies en willen u helpen bij het vinden van een antwoord op uw 
vragen.
Ook is de kerk open om u de gelegenheid te bieden om in alle rust te 
bidden of een
kaarsje aan te steken. 

Het Trefpunt is ivm het Coronavirus gesloten. 
Wanneer we weer starten met Trefpunt is op dit ogenblik nog niet 
bekend.
De vaste gasten krijgen in elk geval persoonlijk bericht wanneer we 
gaan starten.

Coördinator: Jitske Mous-Pietersma  tel: 0514 854899

SAMEN ETEN in de Gearte 
Op dit moment is nog niet bekend wanneer we weer gaan starten met 
het 
“Samen eten in de Gearte”. De vaste gasten krijgen persoonlijk bericht.
Coördinator: Hinke Haarsma-Postma 0514-581861 mobiel: 0614442351

willen ook onderstaande verenigingen weer beginnen met de competities.
Na het abrupt afbreken van de competities in maart hunkeren onze leden weer naar hun geliefde [denk[sport, 
omdat te kunnen uitoefenen!
Op  donderdag 3 september start dan de damcompetitie in de “Gearte”.
Deze denksport wordt vaak onderschat door leken maar als je eens kennis hebt genomen met deze 20 schijven 
op honderd velden dan verandert al spoedig de mening dat het toch aardig op de kleine hersenen aankomt.
Het Zuid West Hoek Damteam bestaat al dertig jaar en speelt al jaren in het MFC de “Gearte” te Bakhuizen. De 
laatste twee jaren werden ze net niet kampioen omdat Urk en Grou  net iets meer bordpunten behaalden.
Het team dat bestaat uit leden uit de omgeving van Bakhuizen en  speelt nog steeds in de 1ste klas van de Pro-
vinciale  Friese Dam Bond. In oktober beginnen de Bonds wedstrijden met en tegen onderstaande clubs.
Britsum/Cornjum,  Wolvega, Heerenveen, Steenwijk, Woudsend, Emmeloord, en Bolsward/Workum combinatie 
en ons ZWHD team uit Bakhuizen.
Nieuwe leden zijn van harte welkom op donderdags avond om half acht.
Kom gerust eens een kijkje nemen en zie hoe spannend het er om toe gaat!!
Inlichtingen kun je krijgen bij S. Reekers, havenstraat 2 Bakhuizen. Tel; 582040
Of mailen naar: sjoukemieke@gmail.com.

“Senioren Biljartclub “Heechhiem Bakhuizen.
Op maandagmiddag  7 september willen ook de biljarters graag starten met hun  sport nadat we eerst even de 
jaarvergadering houden.
We beginnen altijd om 13.00 uur zodat het dutje  er bij inschiet.
Opening geschiet door de voorzitter Eddie Bosman.
Notulen en jaarverslag gebeurt door Sjouke Reekers.
De kascommissie geeft verslag van de financiën.
De contributie zal waarschijnlijk gelijk blijven en misschien zit er nog een versnapering in vanwege het vroege 
einde van het afgelopen  seizoen. Misschien kunnen we daarna  nog even oefenen.
Wie beslist niet kan komen dan vroegtijdig afmelden bij:
Eddie telefoon. 0612884437 of Sjouke 582040. 
Hopelijk tot 7 september!    Hopelijk tot 7 september!
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Waarom lid worden van BMR?
Dorpsbelang BMR vertegenwoordigt alle inwoners van BMR richting overheden en met name de gemeen-
te De Fryske Marren. Wij vragen subsidies aan voor projecten in onze dorpen en maken afspraken over 
onderhoud van de openbare ruimte. Eigenlijk zou iedere inwoner dus lid moeten zijn. Leden krijgen boven-
dien 6 keer per jaar deze nuttige dorpskrant in de bus.
Hoe wordt je lid?
Knip onderstaande machtiging uit en lever in op onderstaand adres. Vul uw e-mail adres in dan krijgt u de 
bevestiging van uw aanmelding, uw lidnummer en aanvullende informatie.
Als u al lid bent, maak dan uw buren lid. 

Ik word lid van Dorpsbelang BMR en ontvang graag 6 keer per jaar  
de dorpskrant Op ‘e Hichte

Machtiging tot automatisch overschrijving:

Hierbij machtig ik de Vereniging Dorpsbelangen Bakhuizen, Mirns, Rijs de contributie van 
momenteel € 8,- (zegge acht euro) eenmaal per jaar van mijn bank- of girorekening af te  
schrijven. 
Het in cassant ID van BMR is NL87ZZZ400012150000.
Deze machtiging geldt tot wederopzegging.

Naam . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . *

Adres . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . *

Postcode en Woonplaats. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . *

Bank- of Giro IBAN rekening nummer . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . *

E-mail adres. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . *

Vast/ mobiel telefoon nr.  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Handtekening . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . *

* =verplicht
Graag dit formulier inleveren op onderstaand adres of scannen en mailen.
Het adres van de ledenadministratie van Dorpsbelangen BMR is;
Feartswâl 9, 8574SG Bakhuizen e-mail:  dorpsbelangbmr@gmail.com
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Start seizoen
Inmiddels zit de zomervakantie erop en staat een nieuw seizoen voor de deur. Hoe het seizoen zal verlopen, is 
natuurlijk de grote vraag. We kijken terug op een bijzondere tijd in verband met alle getroffen maatregelen van-
wege het coronavirus. Uiteraard staat de gezondheid van iedereen voorop en we prijzen onszelf met de gedachte 
dat Friesland ten opzichte van andere gebieden in Nederland minder hard getroffen is. Maar wat een grote impact 
hebben de maatregelen op onze samenleving; economisch maar vooral ook sociaal! En dat merken we natuurlijk 
ook enorm in de Gearte. 
Uiteraard beperken de huidige maatregelen ons in wat we wel en niet kunnen in dit seizoen in ons dorpshuis. 
Echter, laten we het omdraaien en één en ander van de positieve kant bekijken… we mogen onze deuren weer 
openen. Zowel van het dorpshuis als van de sporthal. Alle gebruikers denken zelf na over hoe ze het seizoen zul-
len starten en invulling geven aan hun eigen activiteiten. Uiteraard in goed overleg met onze beheerder. De volley-
baltrainingen en -wedstrijden zijn in ieder geval al weer gepland. Uiteraard moeten en zullen we rekening houden 
met de actuele maatregelen, maar daar binnen is best veel mogelijk. Dus mocht u iets willen organiseren, denk 
aan een vergadering, feestje, bijeenkomst, workshop, cursus en meer, neem gerust contact op met de beheerder 
om de mogelijkheden te bespreken. 

Bestuursleden, dringende oproep!
Misschien wist u het nog niet, maar een dorpshuis draait niet vanzelf… hier zijn dorpsgenoten voor nodig om sa-
men met de beheerder alles in goede banen te leiden. Er zijn door het huidige bestuur al veel mensen gevraagd 
om zitting te nemen in het bestuur, echter tot nu toe heeft het bestuur helaas steeds nul op het rekest gekregen. 
Er is de afgelopen jaren heel hard gewerkt door voormalige en huidige bestuursleden om de Gearte weer goed 
op de rit te krijgen en ons dorpshuis te behouden voor Bakhuizen. Dit willen we toch graag zo houden met elkaar? 
Daarom nogmaals een dringende oproep. ‘Bêste Bakhústers, a’t jimme wolle dat de Gearte goed draaiende bliuwt, 
dan sille der toch echt minsken wêze moatte dy’t  yn it bestjoer stappe!’
Hebben we jou nog niet gevraagd en lijkt het je leuk om je in te zetten voor onze dorpsgemeenschap, neem dan 
contact op met één van de bestuursleden of stuur een mail naar info@degearte.nl. Hebben we je wellicht al 
wel benaderd en heb je in eerste instantie ‘nee’ gezegd… denk dan toch nog even na of je niet een beetje van je 
vrije tijd wilt inzetten voor een goede zaak. Want, zonder bestuursleden geen Gearte! 

Agenda
27 augustus 2020
Jaarvergadering Gearte voor gebruikers
Aanvang: 20.00 uur

14 september 2020
Algemene Ledenvergadering Dorpsbelang
Bakhuizen, Mirns en Rijs
Aanvang: 19.30 uur

17 september 2020
KBO
Aanvang: 14.00 uur

7 oktober 2020
Algemene Ledenvergadering Dorpshulp
Aanvang: 19.30 uur

Bestuur: Voorzitter = vacant, Jan Boonstra, Harmen Bijlsma, René Glashouwer, Liesbeth Wijnia en Johan van der Werf.
Beheerder: Sietske Terpstra (telefoonnummer: 06 – 13060479 / email: beheerder@degearte.nl)



2726 Op ‘e Hichte Augustus 2020

“Kijk eens naar beneden….de wereld ligt aan je voeten”

Mijn naam is Ester van der Wal- de Boer. Sinds 2016 ben ik 
erkend en gediplomeerd medisch pedicure. 
In mijn prak� jk te Hemelum is jong en oud van harte 
welkom voor het laten verzorgen en behandelen van veel 
voorkomende voet- en teennagelproblemen.

Wanneer breng je een bezoek aan de pedicure?
• Voor ontspanning- en verzorging
• Ter voorkoming van voetproblemen
• Het behandelen van voetproblemen zoals:

 verdikte nagels, traumanagels, nagelreparati e, 
 ingroeiende nagels, eelt, likdoorns, wratt en, etc.

• Op doorverwijzing van de huisarts

Pedicureprak� jk Ester
Hegewei 22, 8584 VJ Hemelum
Voor informa� e en/of het maken van
 een afspraak, belt u: 06-21686551
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Oplage: 440 

Vormgeving, samenstelling en eindredactie:
Dorpsbelang BMR
Hennie Blomsma
Op.e.hichte@bakhuizen.nl

Advertenties:
Ruud van den Berg
Ruud2@gmail.com

Correspondenten:
vacature’s

Distributie:
Piet Bosma

Bezorging:
Margriet van der Weij
Ruud van den Berg
Gerlof Thibaudier
Rieme Witteveen
Wink Blomsma
Jan de Jong
Joop Melchers
Tiede Melchers
Vroni Postma

Printwerk:
Dieuwke Melchers

6 keer per jaar verschijnt de Dorpskrant in een 
oplage van 440 stuks. 
Een mooie gelegenheid om uw bedrijf/pro-
duct(en) en/of diensten onder de aandacht te 
brengen.

Tevens is er de mogelijkheid om uw advertentie 
in kleur te plaatsen. Voor info:
ruudb2@gmail.com of 
op.e.hichte@bakhuizen.nl

Lever uw advertenties tijdig aan op bovenstaan-
de adressen en hij verschijnt dan in de eerst- 
volgende krant.
ZWART/WIT
1/4 A4 € 15,-- per keer € 75,-- per jaar
1/2 A4 € 25,-- per keer € 125,-- per jaar
1 A4 € 50,-- per keer  € 250,- per jaar

KLEUR
1/4 A4 € 20,-- per keer € 100,-- per jaar
1/2 A4 € 35,-- per keer € 175,-- per jaar
1 A4 € 65,-  per keer  € 325,- per jaar

Dorpsbelang Bakhuizen, Mirns en Rijs biedt 
adverteerders de mogelijkheid om een kleine 
banner te plaatsen op de website. Grootte van 
de banner is 260 x 140 pixels. Voorbeelden zijn 
op de website te zien. Uw banner wordt gelinkt 
aan uw website zodat bezoekers direct worden 
doorgeleid. 
De inhoud van uw banner wordt in overleg met u 
gemaakt en na uw goedkeuring gefactureerd.

Adverteren op de homepage is mogelijk tegen 
een aanlooptarief van € 50,-- voor 1 jaar, te 
rekenen vanaf factuurdatum. 

Wilt u een banner op onze homepage? Neem 
dan contact op met:
dorpsbelangbmr@gmail.com
 of 
b.boehle@ziggo.nl

Opbrengst oud papier

April  3,430 ton  € 140,05
Mei  3,250 ton  € 124,87
Juni 4,710 ton € 243,37

Eerstvolgende ophaaldag 12 september 2020



PB28 Op ‘e Hichte Augustus 2020

voor de volgende Op ‘e Hichte 
 

vóór 11 oktober 2020 

sturen naar:

op.e.hichte@bakhuizen.nl
 of

dorpsbelangbmr@gmail.com

De volgende editie verschijnt rond 
 

22 oktober 2020

Heeft u vragen, opmerkingen of  
wilt u een stukje plaatsen?

Bel gerust één van de  
BMR bestuursleden.

Fijn thuis blijven wonen, ook 
als u zorg nodig heeft?
Hof en Hiem Thuiszorg team 
Balk staat voor u klaar!

Hof en Hiem Thuiszorg team Balk
Talma Park 1
8561 DD Balk
www.hofenhiem.nl
06 - 461 03 752 (wijkverpleegkundige)
thuiszorgbalk@hofenhiem.nl

deadline verspreiding

11-10-2020  . . . . . . . . . . . 22-10-2020
29-11-2020  . . . . . . . . . . . 10-12-2020


